
Anteckningar – Styrelsemöte 2025-03-10 
 
Närvarande: 
Jörgen Granstedt 
Konrad Fröschl 
Lena Sahlén 
Johan Norberg 
Peter Thorander 
Ingrid Söderstjerna 
Jalil Kiabi 
Sven-Olav Norén (på distans) 
 
Ej närvarande: 
Bo Östenius 
 
På mötet beslutades: 
 

 Slutspelet 26e april: 
Ingrid diskuterar med Patrik från BP angående möjligheter att ha både slutspel/kval och 
årsmöte där. Föreningen bjuder 5 spelare per lag (12 lag * 5 spelare, 60 st) på mat. 
Cirkakostnad 150/p = 9000 totalt. Vill ett lag nyttja fler spelare får man tillse att 
överskjutande kostnad/mat betalas för på annat vis. 

 
 Årsmöte 27e april: 

Ingrid fixar kallelser, inklusive uppmaning om att insända motioner, samt tillser att Chivitos 
beställs – 15-20 st. 
 

 Medlemskap riksidrottsförbundets subförbund: 
Lena väckte frågan om medlemskap i Riksidrottsförbundets underförbund. Johan undersöker 
för- och nackdelar, samt redovisar dessa på nästa möte. 
 

 Ekonomi: 
Ingrid föredrog föreningens ekonomi. Prognosen är ~15 000 kr kvar när medlemsavgifterna 
tickar in augusti/september. 
 

 Serien: 
Inför nästa säsong kommer serieansvariga tillsammans med regelansvariga utgöra en 
seriekommité. Detta för att slippa engagera samtliga i styrelsen för samtliga beslut gällande 
serien och ev regeltvister. 
 

 Bortgång av Thomas Rönn: 
Det kommer publiceras en insamling på FB och hemsidan för Thomas begravning, där 
inkomna pengar i första hand går till en blomsterkrans och ev överskjutande belopp doneras 
till cancerfonden.  
 



Lena Sahlén kommer framgent att arrangera en årligen återkommande turnering, ”Thomas 
Rönn Memorial” eller dylikt. Styrelsen fattade beslut om att sponsra en pokal, modell 
vandringspris/något större för detta ändamål. 
 

 Klockor: 
Konrad har mottagit 60 st klockor. Totalpris blev något lägre än budgeterat. 
25 st av dessa klockor medtages till Uppsala Open där de får testas. 
 

 Sponsring landslagen: 
Jörgen åtar sig att administrera pengarna för sponsringen av avgiften gällande landslagen i 
lag-VM. 
 
 

 Framtid seriespel/BP: 
Konrad kommer innan nästa styrelsemöte träffa representanter från BP för att diskutera 
framtiden. 
 

 Nästa möte: 
Nästa möte kommer att hållas 1a april, innan seriespelet. 


